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Cc:

From:

Sent: Thur 8/11/2022 5:50:59 AM

Subject: RE: Post-covid tegemoetkoming

Received: Thur 8/11/2022 5:50:59 AM

Gisteren heb ik het hier met de architect over gehad. Wij denken aan 20 maanden. Met vriendelijke groet,

van:[CENEEE@ minvws.nt>
Verzonden: woensdag 10 augustus 2022 09:18

ar:INECRRN) SAE irvwsi>

Onderwerp: FW: Post-covid tegemoetkoming

Binnen welke termijn verwachten we een robuust systeem te hebben om burgerregelingen aan te kunnen ?

Hartelijke groet,
5.1.2e

ver:IEE
Verzonden: woensdag 10 augustus 2022 09:16

aan:IEE)SEEN© minvws.nl>

@minvws.nl]

Onderwerp: RE: Post-covid tegemoetkoming

Capaciteit is denk ik goed verwoord. Het punt van de burgerregelingen irt privacy-risico’s moet er wel prominenter in. Nu lijkt
het een minder belangrijk punt, maar dat is het niet. Graag aanvullen en aan ermelden dat we om die reden de

allergologen niet hebben gedaan.

Verzonden: dinsdag 9 augustus 2022 17:13

ran:[IGEN EEN minvws.n)>
Onderwerp: FW: Post-covid tegemoetkoming

Hierbij een notitie over post-covid vergoeding en verzoek daar ‘prudent’ mee om te gaan. Aan ons ligt hierbij het verzoek om als

uitvoerder de verkenning aan te gaan voor uitvoering van de post-covid tegemoetkoming. Hier hebben we het vorige week over

gehad. Jij opperde toen UWV, die staat ook in bijgaande notitie.

Wat mij betreft staat er niets geks in. Het is een andere subsidie, nl aan burgers. En enorm politiek gevoelig, dus ga hier niet

alleen iets over vinden. Ik wil de verkenning met beleid wel aangaan, zitten inderdaad mitsen en maren aan. Maar die staan in

het stuk. Wat mij betreft kunnen we in najaar mee gaan denken (ik denk zelf aan flexpool UC) en ik wil als termijn opening op

zn vroegst maart 2023 aanhouden en niet eerder gelet op alle drukte. Zie jij nog hele vreemde dingen of zogeheten
showstoppers die ik ee moet geven?
Die toeslagen (zie geel gearceerd is inderdaad wel belangrijke) en evt korting op uitkering toch ook?

iE

Verzonden: dinsdag 9 augustus 2022 16:02

Onderwerp: Post-covid tegemoetkoming

W.-
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Vorige week hebben we samen even overlegd of DUS-I de uitvoering kan doen van de financiéle tegemoetkoming voor

zorgmedewerkers met post-COVID. Of we dit gaan doen is nog steeds de vraag... maar we hebben wel de taak gekregen om uit

te werken hoe we dit kunnen gaan doen. Volgende week dinsdag is er c= EEN O-= is ons gevraagd om een

eerste verkenning te doen voor eventuele uitvoerders. Op basis van deze verkenning lijkt ons DUS-I toch de meest voor de hand

liggende uitvoerder. Met name omdat jullie al zoveel ervaring hebben met de uitvoering van VWS-regelingen. In de concept
Kamerbrief hebben we daarom opgenomen dat we graag met jullie verder willen gaan verkennen.

Zou jij eens willen meelezen met de notitie over de uitvoering en de onderstaande passage in de concept Kamerbrief? Aangezien
het politiek nog heel gevoelig ligt en er nog geen besluit is genomen, zou ik je graag willen vragen om prudent om te gaan met

deze stukken en eventuele wens om dit te gaan uitvoeren.

Dank alvast!

Groet EAE

5.1.2i Concept


